
Dagsorden 
        

MØDE: Skolebestyrelsesmøde 

TID & STED: Kirstinedalsskolen, 29. maj 2018 kl.18:00 – 21:00 

Møde. NR. 18 – 2017/18 

Tilstede 

Forældre: Lasse Odgaard, Annette Nordahl Lund, Kevin Larsen, Martin 
Vilman, Lisbeth Gladov, Søren Brunn, Britta Iversen, Rikke Willesen, Rikke 
Duevang Brandt 

Medarbejdere: Susanne Mott 

Ledelse: Søren Fini Christensen, Rikke Aagaard 

Elevråd: Molly Nielsen 

 

Afbud 

Ledelse: Morten Nielsen, Natasha Rindom 

Medarbejdere: Michael Junker 

Elevråd: Christopher Wittendorf  

 

Forældre:  Dagsorden  

1. Konstituering af den nye 

skolebestyrelse 

 
Punkt til beslutning 

 

Den nyvalgte bestyrelse er velkomne 

til at deltage i mødet efterfølgende 

2. Godkendelse af dagsorden Dagsorden godkendt 

Husk at sende filer vedhæftet 

3. Nyt fra elevrådet 

Punkt til orientering 
 

Intet nyt fra elevrådet – der afholdes 

ikke flere møder inden sommerferien. 

 

4. Skoleåretsplanlægning 

Ledelsen orienter om status på 

planlægningen af det kommende skoleår. 

 

Punkt til orientering 
 

Der er ansat en ny lærer pr. 1/8-18 

Fagfordelingen er godt i gang – og 

skemaerne bliver lavet i uge 24. SF 

viser til næste møde, hvordan 

skemalægningen fungerer.  

Valgfag for næste skoleår 

præsenteres fredag d. 1/6 – der 



udbydes 9 valgfag og de fag der er 

tilslutning til bliver oprettet.  

Valgfag bliver evalueret frem mod 

sommerferien af 7. og 8. årgang. 

Proces vedr. klassesammenlægninger 

gennemgåes. 

5. Dimmision 

Bestyrelsen skal drøfte det vedhæftede 

forslag til program. 

 

20180627 Dimission 

program 18.doc  
 

Punkt til drøftelse 

 

Program er gennemgået og vedtaget.  

 

6. Pædagogisk event/foredrag 2019 

Bestyrelsen skal komme med forslag til 

oplægsholdere/emner til arrangement i 

skoleåret 18/19 

Punkt til drøftelse 
 

Forslag til kommende event  

Stoffer/påvirkning 

Digitale Medier 

21. century skills 

Der tages udgangspunkt i forslagene 

og arbejdes videre på at booke et 

oplæg der skal afholdes d. 27. marts 

2019 

 

7. Brug af §16B i kommende skoleår 

Skolebestyrelsen bedes drøfte om skolen 

i kommende skoleår skal gøre brug af §16, 

som gør det muligt at konvertere 

understøttende undervisning til 2-

lærertimer.  

 

Punkt til drøftelse og evt. beslutning 
 

Punktet er drøftet og det besluttes at 

konvertere understøttende 

undervisning til 2-lærertimer. 

8. Høringssvar vedr. besparelser på 

budget 2018 

Bestyrelsen bedes drøfte det 

vedhæftede høringsbrev, samt afgøre om 

bestyrelsen ønsker at fremsende et 

høringssvar. 

 

Der sendes et høringssvar vedr. de 

områder der rammer os allermest.  



Høring - 

Skoleudvalget  16. maj 2018.docx 
 

Punkt til beslutning 
 

9. Kommende forældremøder 

Børnehaveklasser 6. juni 19.00-20.30 

T-klasserne 7. juni 17.30-18.30 

Bestyrelsen skal finde deltagere til de 2 

møder. 

 

Punkt til drøftelse 
 

Annette deltager i 

sammenlægningsmøderne d. 7.juni 

Kevin deltager i forældremøde for T-

klassen i P4 

Rikke deltager i Børnehaveklassernes 

forældremøde d. 6. juni  

10. Nyt fra: 

-formanden 

• Følgegruppen i Køge Nord 

-medarbejderne 

 

-ledelsen 

• Skolemad.nu 

   

 

Formanden 

Der har været afholdt møde med 

følgegruppen for Køge Nord. Lasse 

informerer om nyt i forhold til den nye 

banestrækning, salg af grunde o.a. Der 

kan læses mere på Køge Nords 

hjemmeside. 

Medarbejderne 

 

Ledelsen 

Skolemad.nu 

Der har været prøvesmagninger fra 

den nye leveradør - på hvad de kan 

levere – det var positivt og der er gode 

erfaringer fra anden skole. Det 

besluttes at afprøve det. 

Torontoanlæg 

Anlægget på skolevej er kommet op – 

der mangler kun strøm, så virker det.  

Ultrabits 

Vi har søgt om at komme med i et 

forsøg vedr. ultrabits – det er vi 

kommet med i så kommende 4. årgang – 

deltager i dette. 

Skoler med teknologiindsatser 

UVm søger skoler til et projekt – vi 

deltager med en lærer 

Sygemeldinger 



Der er to sygemeldinger i ledelsen, så 

Pt er det SF og RI der styrer al drit. 

Ure- der virker som telefon 

Der er en del børn der har ure som 

rent praktisk fungerer som mobiler – 

de samme regler er gældende for 

urene som med mobiltelefoner 

11. Evt. 

 

Rundkørslen foran skolen er ekstremt 

dårlig markeret. Der tages kontakt til 

teknik og miljø for at høre hvilke 

muligheder der er for at forbedre 

dette.  

Dansk flygtningehjælp laver i 

samarbejde med skoler et tilbud til 

ekstra lektiehjælp – det undersøges 

om det er et tilbud vi gerne vil indgå i. 

Vi har ikke længere råderet over 

basen, da den skal bruges til 

daginstitution. 

Sommerferiefrokost d. 20. juni – Kort 

møde med efterfølgende afsluttende 

frokost. 

12. Lukket punkt  

 

Der serveres en let anretning ved mødets start. 


